
Vanuit de commissie W&W kwamen er nog vragen m.b.t. de 1% kwaliteitsverbetering in De 
Biezen en het feit dat we een deel van de 1% storten in ons ‘gemeentelijke groenfonds’. 
De vragen/opmerkingen waren: 
  

• Wat zijn nu precies de omstandigheden en voorwaarden waaronder de gemeente Boekel 
de gelden die in de groenfonds worden gestort voor dit soort projecten, wanneer worden 
die onttrokken daaraan? En wat is de rol van de provincie daarin? 

• Zijn alle fondsen niet geëlimineerd eerder, waardoor er ook geen spelregels meer zijn? 
Oproep om hier kritisch naar te kijken. 

  
Het klopt dat wij als gemeente geen groenfonds hebben, maar wij storten het restant van de 1% 
kwaliteitsverbetering van De Biezen in het fonds Vitaal Buitengebied Boekel. 
Aan VBB is een uitvoeringsprogramma gekoppeld, waaraan de middelen worden besteed. In het 
uitvoeringsprogramma staan naast groenontwikkelingen in het buitengebied ook 
groenontwikkelingen in het stedelijk gebied opgenomen. 
 


